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ENGLISH

Welcome SHOPPING COMPASS Consultant

Hello and welcome to the SHOPPING COMPASS Consultants team!
I am the virtual assistant to the Head of Marketing and I congratulate you on behalf of the entire 
team for your decision to actively engage in the YEM Economy.

As a SHOPPING COMPASS consultant, you have a key position that gives meaning to our efforts 
to create the framework and conditions for an independent marketplace. That is why we are 
particularly happy that you have found us and are committed to the YEM and its possible 
applications. The consultant family is what brings our search engine to life. For this reason we have 
also created a special incentive and provided a high commission that you receive for a 
product/service that does not cost a penny. As you know, a classified ad in SHOPPING COMPASS 
is completely free. So you are giving away valuable advertising space to interested business people.

Strictly speaking, it's simply brilliant: You earn money by building up your own uses for this 
money. If you understand this simple but effective principle, you will quickly realize that you can 
achieve absolute financial independence with your work. You provide the possible uses and we give
you the money for it. Together with many other consulting heroes we form a global family in which 
everyone works for everyone. Other consultants could buy from your deal partners with their 
commission, while you can also buy from the deal partners of the other consultants with your YEM 
commission.

And the same applies to the deal partners themselves. Because they earn YEM by offering part of 
their range against this special payment method, they can also spend these sales profits with other 
providers. This win-win-win principle gradually creates an ever faster growing economic circle, 
which in the end frees us from the power of the conservative banks and the inflationary national 
currency.

You may be realizing now for the first time how important your activities are. It's about much more 
than just "shopping". And these possibilities are offered for the first time in human history by the 
invention of blockchain technology. Now all we have to do is transform them into visible and 
tangible reality. So let's upload countless YEM offers to the SHOPPING COMPASS and achieve 
financial independence. There are no borders!



We are just at the beginning and are aware of the challenges you will face when you talk to 
businesses about it and explain to them the point of selling products and services for YEM payment.
It's just a new topic for many. But we also know that it is possible. It's just a matter of diligence and 
continuity. Because the world is full of YEM dealers - they just don't know it yet. Telling them, 
that's your job.

The basis for this is your 100 percent conviction that the YEM is ideally suited to be used as 
everyday money and that the YEM Foundation ensures a secure framework for its administration 
that we can absolutely rely on. If you don't have this belief, you will not succeed in business talks 
and will waste your time. On the other hand, with your 100 percent conviction, you will 
automatically and completely unconsciously dominate the conversation and thus have great success 
in business. That is why we recommend that you first familiarize yourself very well with the 
properties and conception of the YEM. The core question will always be: "What can I do with 
YEM?" And you must always be able to answer the question yourself to your complete satisfaction. 
Once you have mastered this, you will effortlessly inspire your conversation partners with the idea 
of the SHOPPING COMPASS. They will snatch it out of your hands and beg you to explain to them
how they can upload their YEM offers as quickly as possible.

Become a hero for the entire YEM community.
We wish you a lot of fun and success!

...

GERMAN

Willkommen SHOPPING COMPASS Berater

Hallo und herzlich willkommen im Team der SHOPPING COMPASS Consultants!
Ich bin die virtuelle Assistentin des Head of Marketing und gratuliere ich Dir im Namen des 
gesamten Teams für Deinen Entschluss, Dich für die YEM Economy aktiv zu engagieren.

Als SHOPPING COMPASS Berater hast du eine Schlüsselposition, die unseren Bemühungen, die 
Rahmenbedingungen und Voraussetzungen eines eigenständigen Marktplatzes zu schaffen, erst 
ihren Sinn verleiht. Darum sind wir ganz besonders glücklich, dass Du zu uns gefunden hast und 
dich  für den YEM und seine Anwendungsmöglichkeiten einsetzt. Die Familie der Berater ist es,  
welche unsere Suchmaschine zum Leben erweckt. Aus diesem Grunde haben wir auch einen 
besonderen Anreiz geschaffen und eine hohe Provision bereitgestellt, die Du für ein Produkt/eine 
Leistung erhältst, welches keinen Cent kostet. Wie Du ja weisst, ist eine Kleinanzeige im 
SHOPPING COMPASS vollkommen kostenlos. Du verschenkst also wertvollen Werbeplatz an 
interessierte Geschäftsleute.

Genau betrachtet ist es schlicht genial: Du verdienst Geld mit der Tätigkeit, Dir eigene 
Nutzungsmöglichkeiten für dieses Geld aufzubauen. Wenn du dieses einfache, aber effektive 
Prinzip verstehst, wird dir schnell klar, dass Du mit Deiner Tätigkeit absolute finanzielle 
Unabhängigkeit erlangen kannst. Du besorgst die Anwendungen und wir geben Dir das Geld dafür. 
Gemeinsam mit vielen anderen Beraterhelden  bilden wir eine globale Familie in der jeder für jeden
arbeitet. Andere Berater könnten bei Deinen Dealpartnern mit ihrer Provision einkaufen, während 
Du zusätzlich auch bei den Dealpartnern der anderen Berater mit Deiner YEM Provision einkaufen 
kannst. 



Und das gleiche gilt für die Dealpartner selbst. Weil sie YEM verdienen, indem sie einen Teil ihres 
Sortimentes gegen diese besondere Zahlmethode anbieten, können sie diese Verkaufsgewinne auch 
bei anderen Anbietern ausgeben. Durch dieses Win-Win-Win Prinzip entsteht  Stück für Stück ein 
immer schneller wachsender Wirtschaftskreis, der uns am Ende von der Macht der konservativen 
Banken und dem inflationären Landeswährung befreit.

Du merkst vielleicht jetzt zum ersten mal, wie wichtig Deine Aktivitäten sind. Es geht um viel 
mehr, als einfach nur zu „shoppen“. Und diese Möglichkeiten bieten sich erstmals in der Geschichte
der Menschheit durch die Erfindung der Blockchain Technologie. Nun müssen wir sie nur noch in 
sichtbare und greifbare Wirklichkeit verwandeln. Laden wir also unzählige YEM Angebote im 
SHOPPING COMPASS hoch und erlangen wir dabei finanzielle Unabhängigkeit. Es gibt keine 
Grenzen!

Wir stehen erst ganz am Anfang und sind uns drüber im Klaren, welche Herausforderung auf Dich 
zukommt, wenn Du mit Geschäften darüber sprichst und ihnen erklärst, welchen Sinn es hat, 
Produkte und Leistungen gegen YEM Bezahlung abzugeben. Es ist für viele einfach ein neues 
Thema. Wir wissen aber auch, dass es geht. Es ist nur ein Frage von Fleiss und Kontinuität. Denn 
die Welt ist voller YEM Dealpartner - sie wissen es nur noch nicht. Es ihnen zu erzählen, genau das 
ist Deine Aufgabe.

Die Basis dafür bildet Deine 100 prozentige Überzeugung, dass der YEM sich dafür hervorragend 
eignet, als alltägliches Geld verwendet zu werden, und dass die YEM Foundation einen gesicherten 
Rahmen für seine Verwaltung gewährleistet, auf die wir uns absolut verlassen können. Wenn Du 
diese Überzeugung nicht hast, wirst Du im Gespräch mit Geschäften keinen Erfolg haben und 
Deine Zeit verschwenden. Andererseits wirst Du durch Deine 100 prozentige Überzeugung 
automatisch und völlig unbewusst das Gespräch domieren und  somit großen Erfolg bei den 
Geschäften haben. Darum empfehlen wir Dir, dich zuerst mit den Eigenschaften und der 
Konzeption des YEM sehr gut vertraut zu machen. Die Kernfrage wird immer wieder sein: „Was 
kann ich mit YEM anfangen?“ Und die Frage musst Du Dir zu Deine vollsten Zufriedenheit immer 
wieder selber beantworten können. Wenn Du das beherrschst, wirst du Deine Gesprächspartner mit 
der Idee des SHOPPING COMPASS mühelos begeistern. Sie werden es Dir aus der Hand reissen 
und dich anflehen, ihnen zu erkären, wie sie schnellst möglich ihre YEM Angebote hochladen 
können. 

Werde ein Held für die gesamte YEM Community.
Dabei wünschen wir Dir nun viel Spaß und Erfolg!

…

TWI 

Yɛma wo akwaaba SHOPPING COMPASS Ɔfotufo Hello na yɛma wo akwaaba ba SHOPPING 
COMPASS Consultants kuw no mu!Meyɛ virtual assistant to the Head of Marketing na megyina 
entereteam no ananmu ma wo akwaaba wɔ wo gyinaesi sɛ wode wo ho bɛhyɛ YEM Sikasɛm mu 
denneennen no ho. Sɛ SHOPPING COMPASS ɔfotufo no, wowɔ gyinabea titiriw a ɛma ntease ba 
yɛn mmɔdenbɔ mu sɛ yɛbɛbɔ nhyehyɛe ne tebea horow a ɛbɛma yɛanya gua a ɛde ne ho. Ɛno nti na 
yɛn ani agye titiriw sɛ woahu yɛn na wode wo ho ato YEM ne ne dwumadie a ɛbɛtumi aba no so. 
Afotufo abusua no ne nea ɛma yɛn nhwehwɛmu engine no ba nkwa mu. Esiane eyi nti yɛasan nso 
ayɛ nkannyan titiriw bi na yɛde commission a ɛkorɔn a wo nsa ka wɔ aproduct/service a ennye 
penny biako mpo ama. Sɛnea wunim no, dawurubɔ bi a wɔakyerɛw wɔ SHOPPING COMPASS mu 



no yɛ nea wontua hwee koraa. Enti wode aguade ho dawurubɔ a ɛsom bo rema aguadifo a wɔn ani 
gye ho. Sɛ yɛbɛka no katee a, ɛyɛ nwonwa ara kwa: Wonya sika denam w’ankasa nneɛma a wode 
bedi dwuma de akyekye sika yi so. Sɛ wote nnyinasosɛm a ɛyɛ mmerɛw nanso etu mpɔn yi ase a, 
wubehu ntɛm ara sɛ wubetumi de w’adwuma anya sikasɛm mu ahofadi koraa. Wo de nneɛma a 
ebetumi de adi dwuma no ma na yɛma wo sika a wode bedi dwuma no. Yɛne abran afoforo pii a 
wɔde afotu ma no bom hyehyɛ wiase nyinaa abusua a obiara yɛ adwuma wom ma obiara. Afotufoɔ 
foforɔ bɛtumi atɔ afiri wo deal ahokafoɔ hɔ de wɔn commission, berɛ a wo nso wobɛtumi atɔ afiri 
deal partners a ɛwɔ afotufoɔ afoforɔ no de wo YEM commission no hɔ. Na saa ara na ɛte wɔ apam 
ahokafo no ankasa nso ho. Esiane sɛ wonya YEM denam wɔn range no fã bi a wɔde ma tia saa 
ɔkwan titiriw a wɔfa so tua ka no so nti, wobetumi nso de saa adetɔn mu mfaso yi ne wɔn a wɔde 
nneɛma ma afoforo no adi dwuma. Saa nnyinasosɛm a edi nkonim-nkonimdi yi de nkakrankakra ma
sikasɛm mu kyinhyia a ɛrenya nkɔso ntɛmntɛm bere nyinaa ba, na awiei koraa no ɛma yede yɛn ho 
fi tumi a sikakorabea ahorow a ɛyɛ katee ne ɔman sika a ɛkɔ soro no wɔ no ho. Ebia worehu sɛnea 
wo dwumadi ahorow ho hia no mprempren nea edi kan. Ɛfa pii ho sen "adetɔ" ara kwa. Na wɔde saa
nneɛma a ebetumi aba yi ma nea edi kan wɔ adesamma abakɔsɛm mu denam blockchain 
mfiridwuma a wɔayɛ so. Afei nea ɛsɛ sɛ yɛyɛ ara ne sɛ yɛbɛdan wɔn ayɛ nokwasɛm a wotumi hu na 
wotumi hu. Enti momma yɛmfa YEM a wɔde ma a wontumi nkan no nkɔ SHOPPING COMPASS 
no so na yennya sikasɛm mu ahofadi. Ahye biara nni hɔ! Yɛwɔ mfitiaseɛ ara na yɛnim nsɛnnennen a
wobɛhyia berɛ a wo ne nnwumakuo rekasa afa ho na woakyerɛkyerɛ wɔn adwene a ɛwɔ sɛ wɔtɔn 
nneɛma ne nnwuma a wɔde tua YEM ka no mu.Ɛyɛ asɛmti foforɔ kɛkɛ ma nnipa pii. Nanso yenim 
nso sɛ ebetumi aba saa. Ɛyɛ nsiyɛ ne nkɔso ho asɛm ara kwa. Efisɛ wiase no mu ayɛ ma YEM 
dealers - wonnya nnim kɛkɛ. Ka kyerɛ wɔn sɛ, ɛno ne w’adwuma. Eyi nnyinaso ne wo ɔha mu 
nkyem 100 gyidi sɛ YEM no fata yiye sɛ wɔde bedi dwuma sɛ da biara da sika na YEM Fapem no 
hwɛ hu sɛ wobenya nhyehyɛe a ahobammɔ wom ama ne nniso a yebetumi de yɛn ho ato so koraa. 
Sɛ wunni saa gyidi yi a, worentumi nyɛ yiye wɔ nnwuma ho nkɔmmɔbɔ mu na wobɛsɛe wo bere. 
Ɔkwan foforo so no, sɛ wugye di ɔha biara mu nkyem 100 a, wubedi nkɔmmɔbɔ no so koraa a 
wunnim koraa na ɛnam so adi nkonim kɛse wɔ aguadi mu. Ɛno nti na yɛhyɛ nyansa sɛ di kan hu 
YEM no su ne sɛnea wosusuw ho yiye no. Asɛmmisa titiriw no bɛyɛ bere nyinaa sɛ: "Dɛn na 
metumi de YEM ayɛ?" Na ɛsɛ sɛ w’ankasa wutumi bua asɛmmisa no bere nyinaa ma w’ani gye 
koraa.Sɛ wutumi hu eyi yiye a, wode adwene a ɛfa AKƆTƆ KƆMPASE no ho bɛkanyan wo 
nkɔmmɔbɔ ahokafo a wommɔ mmɔden biara. Wɔbɛgye afiri wo nsam na wɔasrɛ wo sɛ kyerɛkyerɛ 
mu kyerɛ wɔn sɛdeɛ wɔbɛtumi de wɔn YEM ayɛyɛdeɛ no akɔ so ntɛmntɛm sɛdeɛ ɛbɛyɛ yie. Yɛ 
ɔkokodurufo ma YEM mpɔtam hɔfo nyinaa.Yɛpɛ sɛ wunya anigye ne nkonimdi pii! 


